



# شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

20/March/2024

20/مارس/2024م

## Disclosure of the date of the annual ordinary general assembly Meeting

## الإفصاح عن تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية السنوية

Oman Flour Mills Company (S.A.O.G) would like to inform its esteemed shareholders about the reasons for the delay in disclosing its audited annual financial statements for the year 2023.

تود شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) أن تعلن للمساهمين الكرام، عن أسباب التأخير في الإفصاح عن بياناتها المالية السنوية المدققة للعام 2023م.

Oman Flour Mills Company (S.A.O.G) manages a group of subsidiary and associate companies, including five subsidiaries and seven associate companies. One of the associate companies is Arabin Food Production Company.

تدير شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) مجموعة من الشركات التابعة والشقيقة تحت مظلتها، منها خمسة شركات تابعة وسبعة شركات شقيقة. إحدى هذه الشركات هي الشركة العربية لإنتاج الأغذية.

Due to the ongoing audit process for Arabin Food Production Company, in which Oman Flour Mills Company holds a 33% stake, we were unable to complete the audit of the consolidated accounts of Oman Flour Mills Company.

وبسبب عدم إنتهاء أعمال التدقيق للشركة العربية لإنتاج الأغذية والتي تساهم شركة المطاحن العمانية فيها بنسبة 33%، لم نتمكن من الإنتهاء من أعمال التدقيق للحسابات المجمعدة لشركة المطاحن العمانية.

It is worth noting that Arabin Food Production Company consists of four subsidiary companies, both within and outside the Sultanate Of Oman.

الجدير بالذكر إن الشركة العربية لإنتاج الأغذية تتكون من أربعة شركات تابعة، داخل وخارج السلطنة.

Therefore, Oman Flour Mills Company (S.A.O.G) will take all necessary measures to complete the consolidated annual financial statements and disclose them by April 14, 2024. Subsequently, the Annual General Meeting is scheduled to be held no later than April 29, 2024.

ونظرًا لذلك، ستتخذ شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) جميع الإجراءات اللازمة لإكمال البيانات المالية السنوية المجمعدة والإفصاح عنها بموعد أقصاه 14 إبريل 2024م، ومن ثم عقد الجمعية العامة العادية السنوية في موعد أقصاه 29 إبريل 2024م.

عن /شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.  
For /Oman Flour Mills SAOG



C.R. No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman  
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711  
Customer Service Enquiries: (968) 24717333

Website: [www.omanflourmills.com](http://www.omanflourmills.com)  
e-mail: [info@omanflourmills.com](mailto:info@omanflourmills.com)

س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب: ٥٦٦، روي، الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان  
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)  
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)